
 

 
 

 

 

Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde 
 
Dato: 16. december 2024 
 
Tidspunkt: kl. 17.00. – 19.30 
 
Forplejning: Skolen 
 
 
Mødeformand og ordstyrer: MTH 
 
Dagsorden: Helle og Kasper 
 
Ref: MN 

Nordlyset:  
Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Tina Hedevang Christensen (THC), Torben Erik Hemann (TEH), Ka-
rin Skyldal Sørensen (KS)*, Kirsten Tokeskov Magnowski (KT) 
 
Skole:  
Kasper Jensen (KJ), Oddny Maria Oddsdottir (OM), Tanja Hedevang (TH), Arzu Cilek (AC), Emil 
Adler Lei (EL), Marlene Thybo Geertsen (MTG), Mathilde Nørmølle (MN) 
 
 
Suppleant: Helle Kathrine Pind Rasmussen (HR), Ulla Østergaard (UØ) 
 
* Vikar for Katrine, der er på barsel. 
 
Fraværende: Helle Mørk Blaabjerg (HMB), Mai-Britt Tinning Hegelund (MTH), Jørgen Silberbauer 
(JS), Elevrådet    
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæ-
ster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estimeret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslut-
ning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 5 min Dagsorden er godkendt Alle 

2. Referatet fra sidst 
 

5 min Er der kommet kalender i børnehuset? (forslag fra sidst 
var at der kom datoer i aulakalenderen: 

- Fremover lægger Tina arrangementer fra børne-
huset i kalenderen på Aula 

 

Alle 

3. Nyt fra elevråd (O) 5 min Begge repræsentanter er syge 
Elevrådsorgsnisationen kommer i Januar.  

Elevrådet 

4. Nyt fra skole og børnehus 10 min Skolen: 
- Mathilde Nørmølle er tiltrådt som viceleder, men 

er stadig i undervisning frem til årsskiftes. Herefter 
er hun kun i valgfag musik. 

Ledelsen 



 

 
 

 

- Der er slået stilling op for Mathilde Nørmølle (gen-
opslag). Der er frist 17/1 med ansættelse pr. 1/3 
2025. Del gerne opslag. 

- Der sker skemaændringer efter juleferien. Skema-
erne ligger klar inden juleferien 

o Per overtager matematik i 7. klasse  
o Iben overtager matematik i 9. klasse frem 

til sommerferien  
o Jørgen kommer i fuldt skema 

 
SFO 

- Dorthe Marie (pædagog) har fået nyt arbejde og 
stopper pr. 31/12. Tak for denne gang og held og 
lykke I dit nye. 

- Der er slået to pædagogstillinger op til besættelse 
pr. 1/3. Del gerne opslag. 

 
Generelt: 

- Der har været en del sygdom blandt personalet 
- Vi har fået et par gode vikarer i huset og får en 

mere efter juleferien 
- Taget på hallen er færdig 
- Der er styr på vandskade i hallen 
- Der laves dræn på boldbanen 

 
Børnehuset 

- Pædagogstilling bliver genopslået (til Rumraket-
terne) 

- Flere medhjælpere stopper og der er kommet nye 
gode folk ind 

- Der er en del sygdom blandt både børn og perso-
nalet 

- Obs på sundhedsmyndigheds anbefalinger i for-
hold til hvornår det anbefales at børn kommer til-
bage efter sygdom 

- Michael er startet 
- Mælkevejen bliver opnormeret med en 25 timers 

stilling pr. 1/1 2025, hvis muligt besættes den der. 



 

 
 

 

 

5.  Status på fondssøgning 10 min  
Det drøftes videre hvordan vi kan oprette en støttefor-
ening som arbejder med fondssøgninger og der arbejdes 
videre med dette.  
 
Forældre er fortsat meget velkomne til at henvende sig 
hvis de vil være med i oprettelsen af en støtteforening 
 
Tina og Arzu Kommer med et udkast til et kort skriv om 
støtteforeningens arbejde og undersøger vedtægter til 
mødet i januar. 

- Undersøger oprettelse af støtteforening 
 
 
 

AC og TH 

6.  Tilbagemelding fra møde med politikere 15 min Kasper og Emil var nede og hilse på kommunalpolitikerne 
da de besøgte Herskind 
 
Snak om offentlig transport 

- Oplevelse af velvilje i forhold til at finde løsninger 
på den offentlige transport, men der er ikke nogen 
konkret forslag her og nu. Politikkerne vil gerne 
kigge på løsninger i forhold til konkrete udfordrin-
ger, så skriv gerne til dem. 

Nyt børnehus 
- Politikkerne har det på dagsordenen til år 28/29 

 
Der drøftes muligheden for at Herskind skole og børnehus 
kan få deres egen bus.  

KJ og EL 

7. Ungdomsskolen/kulturskole 5 min Kasper har indledende møde med afdelingslederne for 
ungdomsskolen og kulturskolen i januar ang. undervis-
ningsmuligheder på skolen. 

 

KJ 

8. Valg af skolefotograf 10 min Der foreslås et andet firma, ”Kokjo”, til skolefoto, som er 
mere fleksible og billigere i deres pakkeløsninger end 
dansk skolefoto. 

EL 



 

 
 

 

 
 

9. Drøftelse af meddelelsesborgen – er den ta-
get i brug? 

10 min Meddelelsesbogen er taget i brug og der ligger mål for alle 
elever i dansk og matematik. 
 
De elever der har indsatser skal også have bemærkninger 
i alsidig udvikling.  
 
Fremadrettet skal der arbejdes med hvordan vi arbejder 
med målen, så de bliver benyttet bedst muligt. 
Indput fra bestyrrelsen: 

- Målene kan med fordel lægges ind i forbindelse 
med skole-hjem-samtale 

- Målene justeres til elevsamtalerne i samarbejde 
med eleverne 

 

Alle/KJ 

10. Mobilfri skole 10 min Bilag tilgår 
 
Kommentarer fra lærermøde: 

- Lærerne er positive for de nye tiltag i forhold til 
mobilfriskole 

- De fleste lærere synes det skal i gang nu 
 
Inputs fra bestyrelsen 

- Ide om at børnene inddrages i promoveringen og 
implementeringen. 

- Det skal ud og gå nu. 
- Forsøg med at låse døren til skolen ind til kl. 8.05 
- Der skal tilføjes til skriv, at det også gælder 

smartwatches 
- Ønske om at det skrives i ugeplanen når der skal 

medbringes telefon. 
 
Beslutning: 

- Mobilfriskole bliver implementeret fra 1/1 2025. 
Der kommer et skriv ud på Aila inden juleferien 

Alle/KJ 



 

 
 

 

11. Kys & kør parkering 5 min  Det undersøges om det er en mulighed at lave kys og kør 
på busvendepladsen. 
 
Bestyrelsen opfordre generelt til at børn cykler eller går i 
skole hvis dette er muligt.  
 

Alle 

12.  Blå markering på asfalt ved indkørsel til sko-
len 

5 min Der er fokus på at forbedre sikker skolevej og der arbej-
ders videre med en markering til skolens indkørsel. 
 
Fællesbestyrelsen giver et praj ang. belysning og marke-
ring af cykelsti ved indkørslen, til kommunen.  

Alle  

13. Evt.  10 min Herskind boldklub kommer til næste møde. Der følges op 
på om de er blevet inviteret. 
 
Jonas (AMR) deltager i næste møde og præsenterer en-
handleplan lavet på baggrund af APV’en, for bestyrelsen 
 
En opfordring til at SFO’en igen deltager til skole-OL? 

- Evt kan trivselsrådene tænkes ind til at besætte 
posterne, så SFO-pædagogerne kan være om-
kring børnene 

 
Glædelig jul og godt nytår 

Alle 

12. Julefrokost 30 min  Alle 

  


